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Jegyzőkönyv 

Készült: a Csévharaszt Község Önkormányzat Dísztermében 2015. március 19-én megtartott 

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

Jelen vannak: Mocsáry Balázs polgármester, Antal Erzsébet aljegyző, Kovács György 

alpolgármester, Fodor Imre képviselő, Pulisch József képviselő, Szép Hajnalka képviselő, 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő és Kaszaláné Bán Anikó képviselő. 

Hitelesítő: Szép Hajnalka képviselő, Kovács György alpolgármester. 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket és megállapítja a képviselő-testület 

határozat képességét, mivel a megválasztott 7 képviselőből jelen van 7 fő. 

A képviselő-testület a napirendi pontokat elfogadja. 

 

Napirend: 

 

1. Beszámoló a rendőrség munkájáról 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester, Baár Pál r. ezredes 

2. Rendeletalkotás a helyi elismerésekről     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

3. Közművelődési Könyvtár és Közösségi Ház SZMSZ megtárgyalása  

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

4. 2014. évi belső ellenőrzés összefoglaló jelentése     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

5. Civil szervezetek beszámolóinak értékelése 

Előadó Mocsáry Balázs polgármester 

6. Tájékoztató a helyi sportolási lehetőségek fejlesztéséről    

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester, Szécsényi Pál, a Focisuli vezetője 

7. CSÉV-KA Kft törzstőkéjének megemelése 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

      8.Egyebek (termelői piac, stb.) 

 
 

1. napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a rendőrség munkájáról 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli Baár Pál rendőr alezredest a monori rendőrkapitányság 

megbízott vezetőjét, Kerepeszki János pilisi rendőrőrs vezetőjét és Pjeczak Sándor körzeti 

megbízottat.  

 

Baár Pál r.ezredes: A beszámoló kicsit hosszúra sikerült, de a települést csak térséggel együtt 

lehet vizsgálni. Összességében elmondható, hogy a monori rendőrkapitányság nagyon leterhelt. 

A pilisi rendőrőrsről elmondható, hogy az egyik legjobban működő őrs, nagyon elégedett a 
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munkájával.  A létszáma elegendő lenne a tevékenység ellátásához, de az őrs helyisége, épülete 

nem hogy munkára, de tartózkodásra is alkalmatlan. Ennek megoldására már történtek lépések. 

A rendőrőrshöz tartozó 4 település polgármestere már leült és lakosságszám arányában 

próbálnak segítséget nyújtani, ennek az áldatlan helyzetnek a megoldásában. Az önkormányzat 

támogatását örömmel veszi és számítanak rá a pilisi rendőrőrs felújításában, amennyit ad az 

önkormányzat annyit ad hozzá a rendőrség is. A monori rendőrkapitányságon belül most nem 

kíván változtatni.  Az elmondható, hogy drasztikusan csökken Csévharaszton a közterületen 

elkövetett bűncselekmények száma, ami a köszönhető a körzeti megbízottnak és a pilisi 

rendőröknek. Már jól működik 19 megyében a 24 órás szolgálat, a települések be vannak 

sorolva veszélyeztetettség szerint és ennek eredményeképpen látványosan csökkent a 

közterületes bűncselekmények száma. A rendőrök ezt a tevékenységet túlórában végzik. Igény 

szerint sebesség mérőt is tudnak kihelyezni.  

 

Kovács György alpolgármester: Köszöni a részletes, mindenre kiterjedő beszámolót és a szóbeli 

kiegészítést. Fontosnak tartja az iskolarendőr programot. A kisiskolásoknál a közlekedés 

biztonsági, baleset megelőzési felvilágosítása. A 7.-8. osztályosok bűnmegelőzési 

felvilágosítása fontos, mivel egy új környezetbe fognak kerülni.  A közlekedést illetően kiemeli, 

hogy a közlekedési kultúrán kellene javítani. A községben az ittas vezetés jellemző, főleg az 

ünnepek idején. A gyorshajtást is megfelelően kellene szankcionálni, a hatóság jelenléte is egy 

visszatartó erő.  A Petőfi utca hosszú egyenes szakaszát sokan kihasználják, száguldoznak, a 

gyalogosok az úton mennek, mivel nincs járda, ide is kellene valami megoldást találni, traffipax 

kihelyezése. Szabadnapos rendőr is jó lenne, lakossági anyagi hozzájárulás és képviselő-testület 

támogatás is van, ezzel biztonságosabb lenne a település.  

 

Baár Pál r.ezredes: Szabadidős rendőrt támogatja, jelenléte visszatartó erő. A polgárőrség 

tevékenysége is hozzájárul a jó eredményekhez. Az iskolai rendőri felvilágosító programok 

iránti igények felmérése folyamatban van.  Külön lenne kisiskolások és felsősök részére egész 

napos rendezvény.  Különböző vetélkedők lennének, felállításra kerülne egy mobil KRESZ 

PÁLYA is. A pedagógusoknak is kell tájékoztatást adni, mit tehetnek, mire figyeljenek oda. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Jön a jó idő és a gyerekek nagytöbbsége kerékpárral jár iskolába. 

Az iskolás gyerekeknek jó lenne láthatósági mellény, kerékpárokra fényvisszaverőt tudna a 

rendőrség adni. 

 

Pulisch József képviselő: Köszöni a tartalmas beszámolót. Monoron lesz szuper traffipax? A 

Petőfi utcában hétvégén qvadosok, motorosok jönnek az erdőből kifelé és száguldoznak. Ezt a 

problémát valószínű a szabadnapos rendőr jelenléte orvosolni tudja majd. 

 

Baár Pál r.ezredes: Szuper traffipax jelenleg tesztelés alatt van. A gyorshajtásnál a szabadnapos 

rendőr megoldás lesz. 

 

Kerepeszki János pilisi rendőrőrs vezetője: megköszöni az eddigi önkormányzati támogatást és 

továbbra is bármi probléma van, lehet hívni a rendőrőrsöt. 
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Mocsáry Balázs polgármester: A rendőrségi beszámolót elfogadó határozat 2. pontjában meg 

lehet fogalmazni a szabadnapos rendőr alkalmazását. 2015. május 1-től december 31-ig egy 

próba időszakra, 100.000 Ft/hó.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 
Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2015.(III.19.) határozata: 

1.) Csévharaszt Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Monori Rendőrkapitányság és a Pilisi rendőrőrs 2014. 

évi munkájáról szóló beszámolót és azt elfogadja. 

2.) A közbiztonság megerősítése érdekében „szabadidős rendőr” 

programot elindítja 2015. május 1-től 2015. december 31-ig terjedő 

időszakra. 

Felhatalmazza a polgármestert a rendőrséggel való szerződés aláírására.  

A szükséges pénzforrást a tartalékalap terhére 700 000 Ft-ban állapítja 

meg.  

Határidő: azonnal  

Felelős: képviselő- testület 

 polgármester 

 

 

2. napirendi pont tárgyalása: Rendeletalkotás a helyi elismerésekről 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy már régóta beszéltek róla, hogy legyen ilyen 

elismerés civilek és egyesületek részére. Mindig az adott képviselő testület dönt benne, minden 

csévharaszti lakos tehet ajánlást. 

 

Fodor Imre ügyrendi bizottság elnöke: A bizottság megtárgyalta a helyi elismerésekről szóló 

rendeletet és javasolja, hogy a 6. §. (2) egészüljön ki azzal, hogy „A cím visszavonásáról a 

képviselő-testület zárt ülésen, minősített többséggel dönt.” 

 

Szép Hajnalka képviselő: Olyan személyeket lehessen csak ajánlani, aki a munkájáért soha nem 

kapott tiszteletdíjat vagy más anyagi juttatást. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Nem ért vele egyet, mivel a tiszteletdíj nem olyan sok, hogy 

az kizáró ok legyen. 

 

Kovács György alpolgármester: Nemes gesztusnak tartja, hogy ilyen díjat alapítanak A 

kulturális élethez is hozzátartozik, gyarapítja, aki rászolgált, hogy elismerjék a közösségért 

végzett munkáját, azt megfelelő módon el is kell ismerni. Mennyi ajánlást kell összegyűjteni? 
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Antal Erzsébet aljegyző: Nincs számhoz kötve, csak írásban kell a javaslatot benyújtani. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Úgy értelmezte, hogy 1 fő is tehet javaslatot és a képviselő-

testület dönt róla.  

 

Pulisch József képviselő: Az ügyrendi bizottságon javasolta, hogy a képviselő mandátuma alatt 

ne kaphasson díszoklevele vagy plakettet. Ezt a módosító javaslatot az ügyrendi bizottság nem 

támogatta. A bizottsággal megbeszélte és elfogadta az érvelésüket. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: szavazásra teszi fel az ügyrendi bizottság módosító javaslatát, a 

6.§.(2) egészüljön ki azzal, hogy „A cím visszavonásáról a képviselő-testület zárt ülésen, 

minősített többséggel dönt.” 

 

A képviselő-testület a módosítást 7 igen szavazattal elfogadta. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat 

7/2015. (III.20.) számú rendelete 

az önkormányzat által alapított helyi elismerésekről  

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

Mocsáry Balázs polgármester javasolja, hogy kerüljön eldöntésre, hogy mikor legyen az első 

ilyen cím adományozása. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Legyen március. 15, az augusztus 20. nem jó, mivel sokan 

nyaralnak.  

 

Kovács György alpolgármester javasolja október 23.-át, az ülést természetesen ahol a döntés 

születik azt korábbi időpontban kell tartani. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Átadásra alkalmas ünnep januárban a Kultúra Napja. Ha október 

23-án kerülne sor az első cím adományozására, akkor az ajánlásoknak augusztus elejére be kell 

érkezniük, augusztus végén döntene a testület. 

 

 

3.napirendi pont tárgyalása: Közművelődési Könyvtár és Közösségi Ház SZMSZ  

megtárgyalása    

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Több változás is indokolta a könyvtár SZMSZ-ének 

módosítását. Az SZMSZ-t a Közművelődési, Ifjúsági és Sport bizottság megtárgyalta, új 

SZMSZ lesz. 
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Tóthné Rakusz Julianna K.I.S.Bizottság elnöke elmondja az egyik változás, hogy iskolai 

könyvtár átkerült a Klikkhez. Megváltozott az intézmény neve és a hivatali név is, hiszen Péteri 

Közös Önkormányzati Hivatal Csévharaszti Kirendeltsége lett. A jogszabályi változások miatt 

is szükség volt a módosításra, és új könyvtári SZMSZ elkészítésére.   Nyitvatartási idő is 

változott szombaton 21 óráig tart nyitva a könyvtár.  A bizottság elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek a Közösségi Könyvtár és Közösségi Ház Szervezeti és Működési 

Szabályzatát. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 
Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2015.(III.19.) határozata: 

 Csévharaszt Községi Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta és elfogadta a Községi Könyvtár és 

Közösségi Ház új Szervezeti és Működési Szabályzatát a 

mellékletekkel együtt, egyúttal a 60/2009.(10.29.) számú 

határozattal jóváhagyott SZMSZ-t hatályon kívül helyezi. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

 

4. napirendi pont tárgyalása: 2014. évi belső ellenőrzés összefoglaló jelentése  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Antal Erzsébet aljegyző: A jogszabály úgy szól, hogy a polgármester a zárszámadással együtt 

terjeszti a képviselő-testület elé a belső ellenőrzés összefoglaló jelentését, de áprilisban mindig 

sok a beszámoló, ezért már évek óta a testület korábban tárgyalja. Így a képviselők már a zárás 

előtt látják, hogy volt-e szabálytalanság vagy nem, volt eljárás vagy nem. Ez eddig nem okozott 

problémát. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Minden évben van belső ellenőrzés, a képviselő-testület dönti 

el, hogy mire, mely területre terjedjen ki az ellenőrzés. Alapvető hiányosságokat még eddig 

nem tártak fel. 

 

Pulisch József képviselő: Csak a kormányrendelet szövege alapján kérdezte, hogy miként 

történik a belső ellenőrzés tárgyalása. Az látszik, hogy egy szakmailag felkészült cég végzi az 

ellenőrzést. A jelentésből kiderül, hogy az önkormányzatnál a szabályzatok rendben vannak. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő kéri, hogy az ilyen anyagot időben küldjék ki a 

képviselőknek 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

13/2015.(III.19.) határozata: 

 Csévharaszt Községi Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta és elfogadta a 2014. évi belső 

ellenőrzési terv összefoglaló jelentését. 
 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

 

5.napirendi pont tárgyalása: Civil szervezetek  beszámolóinak értékelése 

Előadó Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A civil szervezetek beszámolóját megtárgyalta a pénzügyi és 

településfejlesztési bizottság, ahol felmerült egy kérdés. A válasz, hogy a költségvetés 

módosításánál bele lett számolva azok az összegek is, amit a képviselő-testület a tanulmányok 

támogatására adott, különböző kisösszegű alapítványok támogatása, a focisuli 400 e Forintból 

100 e Ft-ot már előlegként megkapott 2013. decemberében valamint elírás történt a Cséfe 

esetében 30 e Ft helyett 50 e forint került beírásra.  

 

Pulisch József bizottság elnöke: Számszakilag észrevételeket tett, most már a polgármester 

tájékoztatása alapján kijavításra került. A pénzügyi és településfejlesztési bizottság elfogadásra 

javasolja a civil szervezetek beszámolóját. A jövőben egy egységesebb szerkezetben kellene a 

beszámolókat elkészíteni a könnyebb áttekinthetőség érdekében. A bizottság javasolja, hogy a 

Cséfe-nél maradvány van, el nem költött támogatás, ez kerüljön beszámításra a 2015. évi 

támogatásba. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A szervezetek a beszámolóhoz mellékelték a számlákat, amit a 

bizottság ellenőrizhet, a pénzügyön bármikor meg lehet nézni. 

 

Pulisch József biz,elnök: A bizottság élni fog ezzel a lehetőséggel és részletesen meg fogja 

nézni a beszámolókat.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 
Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

14/2015.(III.19.) határozata: 

 Csévharaszt Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadta a civil szervezetek beszámolóját azzal, 

hogy a Csévharaszti Független Egyesületnél a 2014. évből 

visszamaradt 42.658 Ft támogatást a 2015-évre megítélt 

támogatásból levonásra kerüljön. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 
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6. napirendi pont tárgyalása: Tájékoztató a helyi sportolási lehetőségek fejlesztéséről 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester, Szécsényi Pál, a Focisuli vezetője 

 

Mocsáry Balázs polgármester felkéri Szécsényi Pált a Focisuli vezetőjét, hogy tájékoztassa a 

képviselő-testületet a helyi sportolási lehetőségekről, fejlesztési lehetőségről. 

 

Szécsényi Pál Focisuli vezetője: A Régió Sc-nek kell egy központjának lenni, ahol fel lehet 

építeni egy egységes szakosztályt. Szeptembertől lehetőség nyílna a szakosztály beindítására. 

A Bozsik program jól dolgozik jelen pillanatban. Az ovi foci még nem működik. A serdülő II. 

szeptemberben meg lesz, felnőtt csapat egy van, az ifjúsági kialakítása folyamatban van. 

természetesen ezeknek a működéséhez bizonyos feltételeket kell biztosítani: öltöző, labdarugó 

háló, kerítés, világítás kialakítása. Műfüves kispálya kialakítására pályázati lehetőség van. Cél 

a nyár végére a pálya hitelesítésének biztosítása bajnoki mérkőzések lejátszására. Pálya 

világítása megoldható, mivel 3 lámpatest már van, a pálya felét bevilágítja. Természetesen a 

helyi programokon is részt kívánnak venni: Május 1. kupa, Sportok éjszakája, Falunap, Nyári 

sporttábor, Diákolimpia.  Helyi támogatásban kellene I. félévben 400 e Ft.100 000 Ft felnőtt 

csapat, 100 000 Ft Bozsik program, 100 e Ft különböző tornákon való részvétel és 100 e Ft 

egyéb költségek. Saját részre az utazási költségek fedezésére 250 e Ft, mivel heti 3-szor jön 

Csévharasztra.  Fontos a pályázati források felkutatása, vállalkozók összehívása, társadalmi 

munka. A fő cél a C/1 kategória megpályázása, elérése, mert az MLSZ 3 főt biztosít főállásban. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ez a program az ovisoktól a felnőtt korosztályig a sportolást 

biztosítja. Működésre kell 400 e Ft, amit áprilisban a civilek támogatásánál fognak tárgyalni. 

Tárgyi feltételek: ahhoz, hogy a felnőtt csapat helyben játszhasson, rendbe kell hozni a pályát, 

ennek lehetnek költségei, de elméletileg megyei 3 szintű foci lenne és ifi II.is. Fejlesztési 

lehetőség: Kisfaludy utcában egy műfüves pálya, lehetne pályázni amihez 30% önerő kell. 

Hosszabb távú lehetőség, hogy egy szakember felkeresi a vállalkozókat, hogy jobban járnak, 

ha a TAÓ-t az egyesületnek fizetik. Áprilisban kell nyilatkozni erre vonatkozóan. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Örül a kezdeményezésnek, örül, hogy kiteljesedik a foci, 

támogatja az elképzelést.  

 

Kovács György alpolgármester: A fiatalok mellet az idősebb generációnak is igénye van a 

sportra. Közösségépítő szerepe is van az egész focinak. Ha valamit rendbe teszünk annak az 

állagát meg is kell óvni. Itt szeretné, megköszöni Szécsényi Pál lelkiismeretes munkáját, hozzá 

állását a csévharaszti sportoláshoz. 

 

Fodor Imre képviselő: Egy egyszerű kerítéssel nem lehet körbe keríteni, valamit mást kell 

kitalálni.  

 

Pulisch József képviselő: Jó dolognak tartja az elképzelést. Van lehetőség, hogy az adónak a 80 

%-át utalják a sport támogatására. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Megbízza Pulisch József képviselőt, hogy fogalmazza meg a 

levelet a vállalkozók felé a vonatkozó jogszabályokkal alátámasztva. 
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7. napirendi pont tárgyalása: CSÉV-KA Kft törzstőkéjének megemelése 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Tájékoztatja a képviselőket, hogy 2016. március 31-éig fel kell 

emelni a CSÉV-KA Kft törzstőkéjét 3 m Ft-ra, ez törvényi előírás. Javasolja, hogy ennek a 

kötelezettségnek már most tegyen eleget a testület. Ennek oka az, hogy a kft az első számláit 

április végén, május elején bocsájtja ki, lakossági bevételre május közepén számíthat, 

ugyanakkor kiadásai (számlázó program, hulladék elszállítása, lerakása, stb.) lesznek már 

márciusban is. A Kft törzstőkéje jelenleg 500 e Ft, melyet a csévharaszti és kakucsi 

önkormányzat biztosított a kft megalakulásakor. Most a 2 önkormányzatnak 1.250 – 1.250 e 

Ft-tot kell biztosítania a 3 m Ft-hoz.   

Pulisch József biz.elnök: A pénzügyi és településfejlesztési bizottság megtárgyalta a CSÉV-

KA törzstőkéjének emelését. Ez egy törvényi kötelezettség az új Polgári Törvénykönyv alapján 

3 millió forint a minimum jegyzett tőkéje a kft-nek. A bizottság támogatja és a képviselő-

testületnek elfogadásra javasolja a törzstőke emelését. 

Kovács György alpolgármester: Az 1.250 000 Ft-on felül nem kell több összeg? 

Mocsáry Balázs polgármester: Alaptőkeként az önkormányzatok 250 -250 e Ft-ot összeadtak 

az már elfogyott. a különböző engedélyek beszerzésére. Ahhoz, hogy a 3 millió forint a 

bankszámlán legyen még 450.000 Ft kölcsönt is kell utalni településenként. A következő ülésen 

még tárgyalni kell, mert a CSÉV-KA és a HEVHOR között létre jött egy bérleti szerződés, 100 

e Ft-os bérleti díj lett megállapítva, de ez a HEVHOR kiadásait nem fedezi, módosítani kell. A 

számlázást mind a két település vonatkozásában egy vecsési cég fogja végezni. A csekkek 

előrenyomtatva lesznek, helyi dolgozó fogja kézbesíteni. A hátralék az önkormányzat részére 

folyik be. 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

15/2015.(III.19.)  határozata: 

Csévharaszt Község Képviselő-testülete 1.250.000 Ft-tal 

megemeli a csévharaszti és a kakucsi önkormányzatok által 

alapított CSÉV-KA Nonprofit Kft (2212 Csévharaszt, Kossuth L. 

u. 43/B) törzstőkéjét. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy intézkedjen az összeg 

átutalásáról.  

Határidő: 8 nap 

Felelős: képviselő-testület 

polgármester 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

16/2015.(III.19.) határozata 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hozzájárul ahhoz, hogy az önkormányzat a résztulajdonában 

lévő  CSÉV-KA Nonprofit Kft (2212 Csévharaszt, Kossuth L. u. 

43/B) részére 450.000 Ft összegű kamatmentes tagi kölcsönt 

nyújtson. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy intézkedjen a fenti összeg 

átutalásáról.  

Határidő: 8 nap 

Felelős: képviselő-testület 

              polgármester 

  

               

Mocsáry Balázs polgármester a szünet előtt megkérdezi a jelenlévő helyi lakosságot, hogy van 

e kérdése? 

 

Bokros Jánosné Petőfi utcai lakos elmondja, hogy hallotta a polgármester nyilatkozatát a Dabas 

Rádióban, ahol arról beszélt, hogy Csévharaszton jó élni, jó lakni, és hogy mennyien költöztek 

ide a községbe. Arról viszont nem beszélt, hogy mennyien költöznek el, mert nem jó a busz 

közlekedés. Órákat kell várni a buszra. Az iskola járattal sem intéztek évek óta semmit. Miért 

8,05 órakor indul buszfordulóból, amikor az iskola kezdés 8,15 óra. Gombán az önkormányzat 

támogatja a busz közlekedést. Csévharaszt és Vasad miért nem járul hozzá bizonyos összeggel 

a közlekedéshez. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Nagyos sokan kocsival hozzák a gyerekeket az iskolába és 

a 8,05 órakor induló busszal már csak 4-5 gyerek érkezik az iskolába. Azért tették a tanítás 

kezdetét 8,15 órára, hogy a gyerekek beérjenek az iskola busszal valamint a Monorról járó 

pedagógusok is beérnek. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem kereste meg a senki, hogy pénz támogatás fejében több 

járatot indatanának. Az önkormányzat kereste meg a volánbuszt. Akkor 3 hónapig fizette az 

önkormányzat a próba járatot. A volán közölte, hogy kevés az utas, nem éri meg üzemeltetni 

több járatot.  Minden évben megkeressük a volánt, de eddig eredménytelenül.  

 

Bokros Jánosné Petőfi utcai lakos: Reggel vigyáznak a gyerekekre, amikor átkelnek az úton, 

de délután nem, mivel nem egyszerre végeznek az iskolában. A gyerekek védelme érdekében 

egy zebrát kellene elintézni. 

 

Kovács György alpolgármester: Jogos a lakos felvetése. Mindenki átérzi a problémát, a 

volánbusz meg lesz keresve és az igényeket jelezni fogják feléjük. 

 

Szünet 
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8. napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

 

 A,) Termelői piac 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az előző ülésen már tárgyalták a termelői piac létrehozását. A kérdés, 

hogy mikor és hol induljon a piac. Melyik napokon és mettől-meddig. Helyszínként felmerült a 

templomkert ill az orvosi rendelő parkolója. 

Szép Hajnalka képviselő elvetélt ötletnek tartja addig a termelői piac létrehozását, amíg vannak olyan 

lakosok, akik a másikat egy – két koszorú kitétele miatt feljelenti. Azt fogják nézni, kinek van 

őstermelőije, kinek nincs és feljelentgetik egymást. 

Pulisch József képviselő: Nem feltétlen kell őstermelőivel rendelkeznie, ha a felesleges javakat nem 

üzletszerűen értékesíti. 

Fodor Imre képviselő: Asztalokat is kell biztosítani az árusoknak.  

A képviselők az orvosi rendelő melletti terület ill parkoló mellett döntöttek helyszínként, pénteken 13-

17 óra között lenne. Az indulás április vége május eleje. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

         17/2015. (03.19.) önkormányzati határozat 

 

1. Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-területe a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény  13. § (1) bekezdésének 14. pontja szerinti feladatkörében 

eljárva, a kereskedelemről szóló 2005. évi CLXIV. törvény 2. § 5a. 

pontja szerinti helyi termelői piacot hoz létre. 

 

2. A piac fenntartója és üzemeltetője: Csévharaszt Község 

Önkormányzata. 

 

3. A piac helye: 2212. Csévharaszt, Ady E. út 41.sz. alatt található, az 

önkormányzat tulajdonában lévő csévharaszti 41/1 hrsz-ú ingatlan, az 

orvosi rendelő melletti Ady E. út és Iskola út kereszteződésében lévő 

közterület. 

 

4. A piac nyitvatartási ideje: péntekenként 13.00-18.00 óra között. 

 

5. A piac üzemeltetésének kezdő napja: 2015. május 8. (péntek) 

 

6. A piacon az árusítás ingyenes. 

 

7. Az Önkormányzat a piacon történő árusításhoz, az árusítani 

szándékozó kistermelők számára az alábbi eszközöket biztosítja, az 

alábbi térítési díj ellenében: 
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 ……. 

8. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a piac 

nyilvántartásba vételével kapcsolatos hatósági bejelentést, és a 

szükséges jognyilatkozatokat a kereskedelmi hatóság felé megtegye.  

 

9. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

vásárokról, a piacokról, és a bevásárlóközpontokról szóló 55/2009. 

(III. 13.) Korm. rendelet 6.§-a szerinti üzemeltetési szabályzatot a 

piac megnyitásáig készítse el.  

 

Határidő: azonnal illetve 2015. május 8. 

Felelős:- képviselő-testület 

              - polgármester 

 

 

 

 B.) Falunap 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a falunapnál az időpont megállapításakor 

elkerülte a figyelmet, hogy augusztus 8. munkanap lesz. A kérdés, hogy maradjon vagy 

kerüljön át a következő hétvégére. 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Már sok minden le van szervezve, maradjon az időpont. 

A képviselők úgy döntöttek, hogy maradjon az eredeti időpont, azaz augusztus 8. 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy március 25-én egy munkaértekezlet 

megtartására kerül sor a vízművel kapcsolatosan. A jelenlévő szakemberek elmondanák, hogy 

milyen problémák vannak a vízműnél és milyen megoldások vannak. 

 

C.)Közmeghallgatás 

 

Mocsáry Balázs polgármester a közmeghallgatás időpontjának április 27-ét javasolja, addigra 

már a zárszámadás  tárgyalásra kerül, és  tudnak pontos adatokat mondani. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

18/2015.(III.19.) határozata 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

közmeghallgatást tart 2015. április 27-én 18 órakor a Díszteremben. 

Megbízza a polgármestert, hogy a lakosságot értesítse. 

Határidő: április 27. 

 

Felelős: képviselő-testület 

                          polgármester 

 

 

 

 D.) Egyebek 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Lomtalanításra most kerül sor, elektronikus hulladék 

elszállítása külön lesz? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Eredetileg nem volt tervben, de ha igény van rá, felveszi a 

kapcsolatot a céggel. 

 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: Akácfa utcánál történt már valami változás az úttal 

kapcsolatban. Temető kerítésével kapcsolatban már történtek lépések? Idősgondozás már 

megoldott, az ellátásra való igényt kinek kell jelezni? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Erdészettel egyeztetni kell, és majd sor kerül az út 

rendbetételére. A temető kerítése be van tervezve, ami a költségvetésbe betervezésre került az 

egész évre van tervezve, tehát lehet, hogy a temető kerítésére csak ősszel kerül sor. A Monori 

Gondozási Központ átkerül a Kistérségi társuláshoz, mint fenntartóhoz, ehhez újabb igény 

felmérésekre kerül sor. Az új igényt a gondozási központnak kell jelezni. 

 

A képviselő-testületnek több közérdekű kérdése, észrevétele nem volt, az ülés a továbbiakban 

zárt ülésként folytatódott. 

 

     k.m.f. 

 

 

Mocsáry Balázs       dr. Kosztyi Emma  

  

polgármester              jegyző 

 

Hitelesítők: 

 

Szép Hajnalka       Kovács György 

    képviselők 

 


